
FAU	–	møte	Fagerborg	Ungdomsskole	
	
Møtedato  4.november 2022 

Til stede: Siw Anita Bjerke Strømsrud, Nina Strand, Ingunn Meringdal, Vera 
Mokhova, Ole Marius Veigaard, Kristin Glørstad Tsigaridas, Camilla Orten, 
Lene Aasveen, Kathrine Stangeland, Nina Hernæs, Frode Marsteen og 
Martin Andresen. 

Neste møte: 7.desember  
Tid:  18 - 19.30 
Sted:  Møterom i 1.etasje (bortenfor rektors kontor). 
  
  

1. Informasjon fra skolen v/rektor Elin  Brandsæter 

Rektor orienterte om resultatet fra de nasjonale prøvene. Før det sendes ut til alle. Hun la 
frem veldig gode resultater, hvor Fagerborg gjør det mye bedre enn gjennomsnittet. Rektor 
snakker om måten Fagerborg bruker læringsplanen som et godt virkemiddel. En del av det er 
å ha på praktisk læring av faget og inkluderende opplæring.   

 

I tillegg snakket hun om: 

• Markering av verdensdagen for psykisk helse. 

• OD som i år går til å hjelpe med psykisk helse blant ungdom i Uganda. 

• Vi i FAU kan delta på neste KFU – møte.  

• Skolens høye sykefravær, men at det jobbes aktivt med å hele tiden passe på at det 
ikke går utover elevene. Det er all time high, kommenterer rektor. 

• Har dialog med politiet da Fagerborg uttrykker stor bekymring til at politiet er for lite 
på banen hva gjelder rus. Etter pandemien har det vært en kraftig økning i holdning 
til rus. Hun skal ha et møte med politiet fredag 4.november, og vil gi oss mer 
ionformasjon om det på neste FAU – møte. 

• Ansatt 2 nye miljøterapeuter. De har etablert et miljørom midt i skolenbygningen. De 
har fokus på å være ute med elevene i friminuttene, følge opp eventuelle elever som 
kommer for sent, uteblir fra timene, går fra timene og blant annet Huset på haugen. 

2. Hva FAU kan jobbe med 

De kan: 

o jobbe for et godt skolemiljø 
o ta initiativ til sosiale aktiviteter for elevene 
o informere og høre alle foreldre om aktuelle saker 
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o arrangere samlinger for foreldre og lærere 
o samarbeide med elevrådet, SU, SMU, KFU, rektor og lærere 
o skape kontakt mellom skolen og lokalsamfunnet 

FAU har sitt eget område på Fagerborgsd nettside. Der finner dere referater, vedtekter 
og informasjon om møter.  

o https://fagerborg.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/ 

Det mest sentrale vi snakket om: 

• Opprette en konto og registrer FAU i Brønnøysundsregisteret slik at det kan 
søkes midler fra Sparebankstiftelsen og kommunenes lokale frivillighetsmidler. 
Nina Strand, leder og nestleder tar tak i det.  

• Ønsker tilbakemelding fra turgruppen på hvor langt de har kommet med 
planleggingen.  

• Arrangere en foreldrekveld i festsalen på Fagerborg i slutten av januar. Tema er 
Rus, holdninger og politiets arbeid i bydelen. Hittil har ruskonsulent (fra forrige 
fagdag) Hussain Raza Khan sagt ja. Det samme har Sunniva Gylver. Det gjenstår å 
få på plass en fra politiet. Tanker er at dagen skal være for foreldre hvor også 
skolens ledelse er tilstede. Det skal også bli mulig for foreldrene og komme med 
kommentarer og dialog. Det er tenkt satt av 2 timer.  

3. Aktuelle saker 

• Appen Ung på Haugen var en anbefalt app og laste opp.  
• På neste FAU - møte settes det opp et forslag til å besøke Huset på Haugen. 
• Vi foreldre ønsker verktøy for hvordan fange opp om elever bruker rus. Ruskonsulent 

Hussain har derfor sagt ja til å delta på neste FAU – møte for å fortelle oss litt om hvilke 
verktøy vi har.  Dette er informasjon vi ønsker at FAU – medlemmene sprer videre til 
sine klasser, etter møtet.  

• Dusjnisje - Hva er gjort så langt? Ønsker svar fra skolen.  
• Politiet - Sender et brev til politiet for å be om bedre patruljering rundt skolen.  
• Informasjon sendes alle foreldre via skolemeldingsappen. Be om feed back fra de som 

ikke er med i FAU på hva de ønsker vi skal ta opp og hva i skolegården det kan søkes 
midler om.  

• Kantinemat - Den er for dårlig. Ønsker tilbakemelding fra skolen på det. 

 


